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Apmeklētāji Rugāju pagasta pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa

Darba kārtības jautājumi
1. Padomes 2024.gada 20.februāra sēdes protokola [sēdes gaitas un jautājumu izlemšanas sadaļā]

5.1.—5.7.apakšpunktā fiksēto lūgumu un ierosinājumu virzība
2. Citi sēdes gaitā aktualizēti jautājumi

Sēdes gaita un pieņemtie lēmumi
1. Padomes 2024.gada 20.februāra sēdes protokola [sēdes gaitas un jautājumu izlemšanas sadaļā]

5.1.—5.7.apakšpunktā fiksēto lūgumu un ierosinājumuvirzība:

1.1. A.Kļaviņa informē padomi, ka jautājuma lemšanai saistībā Lubānas ielas apgaismojuma
uzstādīšanu sākotnēji nepieciešama [pie Lubānas ielas esošo] zemes īpašnieku atļauja iespējamā
apgaismojuma objektu uzstādīšanai privātīpašumos.

Minētā sakarā padome aicina nekustamo īpašumu īpašniekiem, kuriem piederošā zeme atrodas
pie Lubānas ielas, sniegt pašvaldībai informāciju par nepieciešamību pēc apgaismojuma, kā arī
viedokli par iespēju uzstādīt apgaismojuma objektus privātīpašumā.

1.2. A.Kļaviņa informē padomi, ka Rugāju pagasta pārvalde nav veikusi pasākumus, lai Rugājos
tiktu izvietots pakomāts.

Ar vienbalsīgu piekrišanu padome atkārtoti lūdz Rugāju pagasta pārvaldi veikt nepieciešamos
pasākumus, lai Rugājos tiktu izvietots pakomāts.

1.3. A.Kļaviņa informē padomi, ka Rugāju pagasta pārvalde nav veikusi pasākumus, lai aktīvi
cīnītos pret atkritumu izmešanu tam neparedzētās vietās.

Ar vienbalsīgu piekrišanu padome atkārtoti lūdz Rugāju pagasta pārvaldi aktīvi rīkoties, sodīt
personas par atkritumu izmešanu tam neparedzētās vietās un izvietot pie pagasta robežas
informatīvas zīmes par aizliegumu izmest atkritumus dabā un citās tam neparedzētās vietās, kā
informāciju par soda sankcijām saistībā ar šādu rīcību. Turklāt padome aicina Rugāju pagasta
pārvaldi veikt pasākumus, lai noskaidrotu, kurām mājsaimniecībām nav noslēgti līgumi ar atkritumu
apsaimniekotāju un noskaidrot, kur nonāk minēto mājsaimniecību sadzīves atkritumu.

1.4. A.Kļaviņa informē padomi, ka Balvu novada pašvaldība šī gada laikā veiks labiekārtošanas
darbus abās Rugāju ūdenskrātuves pludmalēs.



1.5. A.Kļaviņa informē padomi, ka ūdensapgādes tīkla renovācijas projekts ir izstrādāts un
nodots, taču nav finanšu līdzekļu tā realizācijai, kā arī nav zināms, kad šādi līdzekļi būs pieejami. Ar
minēto projektu iespējams iepazīties Rugāju pagasta pārvaldē.

1.6. A.Kļaviņa informē padomi, ka Rugājos izvietotās kameras šobrīd nestrādā, taču līdz šī gada
septembrim to darbība tiks atjaunota, informējot sabiedrību par kameru atrašanās vietu.

1.7. A.Kļaviņa informē padomi, ka Latvijas valsts ceļi snieguši informāciju, ka gājēju pāreju pret
Rugāju aptieku izvietot nav iespējams. Ātrumu ierobežojošā vaļņa izvietošanu Rugājos pret aptieku
nav apsvērta.

Ar vienbalsīgu piekrišanu padome atkārtoti lūdz Rugāju pagasta pārvaldi meklēt veiksmīgākus
risinājumus drošai ceļa šķērsošanai.

1. Citi sēdes gaitā aktualizēti jautājumi

2.1. E.Garbacka informē padomi, ka 23.februārī saņēmusi Balvu novada Kultūras pārvaldes
paziņojumu saistībā ar Balvu novada Kultūras iestāžu reorganizāciju un lūgumu līdz 10.martam
sniegt padomes viedokli par reorganizāciju. Tā kā [gan procesuālu apsvērumu pēc, gan
informācijas trūkuma dēļ] atbildi nebija iespējams sagatavot, 2024.gada 27.februārī Rugāju
pagasta iedzīvotāju padome nosūtīja Balvu novada Kultūras pārvaldei lūgumu sniegt papildus
informāciju par izskatāmo jautājumu un noteikt citu atbildes sniegšanas termiņu. Uz minēto
padomes lūgumu Balvu novada Kultūras pārvalde pēc būtības atbildi nesniedza, taču 2024.gada
16.aprīlī informēja padomi, ka Balvu novada pašvaldības Izglītības, kultūras un sporta komitejā
2024.gada 15.februārī tika pieņemts lēmums par Balvu novada kultūras iestāžu tīkla
reorganizēšanu.

2.2. S.Anckina informē padomi un A.Kļaviņu, ka Rugāju skeitošanas rampa nav lietošanas
kārtībā, tās izmantošana ir bīstama. Pamatojoties uz Balvu novada domes saistošo noteikumu
Nr.6/2023 *Balvu novada Iedzīvotāju padomes nolikums” 4.2. apakšpunktā noteikto padomes
uzdevumu, ierosina vērsties pašvaldībā ar lūgumu salabot rampu, ierobežojot tās lietošanu, uzstādot
brīdinājuma zīmes pie minētās rampas, līdz brīdim, kamēr rampa tiks atjaunota.

Ar vienbalsīgu piekrišanu padome lūdz Rugāju pagasta pārvaldi nekavējoties risināt minēto
situāciju.

2.3. Pamatojoties uz Balvu novada domes saistošo noteikumu Nr.6/2023 "Balvu novada
Iedzīvotāju padomes nolikums” 36.punktā noteiktajām padomes pilnvarām, B.Rudzīte ierosina
padomei lūgt Balvu novada Rugāju pagasta pārvaldi līdz 2024.gada 19.augustam rakstveidā sniegt
informāciju par šī protokola [sēdes gaitas un jautājumu izlemšanas sadaļā] 1.1. — 1.7., kā arī
2.2.apakšpunktā fiksēto lūgumu un ierosinājumuvirzību.

Ar vienbalsīgu piekrišanu Rugāju pagasta iedzīvotāju padome lūdz Balvu novada Rugāju
pagasta pārvaldi līdz 2024.gada 19.augustam rakstveidā sniegt informāciju par šī protokola [sēdes
gaitas un jautājumu izlemšanas sadaļā] LIx=-Nl.7., kā arī 2.2.apakšpunktā fiksēto lūgumu un
ierosinājumuvirzību. |
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